



Smart Series Office Filing Cabinet is a storage system with high quality. There are a series of models with various combinations and choices. Each model has pedestal and other combined cabinets in various specifications so as to meet different requirements. Smart Series Office Filing Cabinet is a design which can fully embrace with your office environment.

Smart系列高品質文件收納管理和儲物系統，多款不同組合選擇，備有櫃底櫃、組合櫃等，滿足各種商務及辦公需要。每款都有不同表面塗裝工藝、顏色及規格可供選擇，完全和諧融入您辦公室的整體環境設計。



The simple and practical design of the cabinet performs various functions, including a wardrobe for your business wear to suit different official events.

設計簡約，款式豐富多樣，配合您的實際需要。Smart儲物櫃功能人性多元化，甚至可將其中一格變為衣櫃，讓您放置後備服飾，方便您隨時出席不同的商務與辦公場所。

STYLISH AND ELEGANT
時尚尊貴



Super slim cabinet wall design.
超薄櫃身設計。



Stylish outlook.
時尚的外觀。



45 degree drawer-closing craft.
45度斜邊工藝。



Minimal design.
簡約的風格。



Filing Cabinet Series

Smart

LITTON 利通貿易工程有限公司
LITTON TRADING & ENGINEERING LTD.

澳門黑沙環海邊馬路45號利通工業中心第2期7樓N座

Est. Mar. da Areia Preta N° 45, Edif. Industrial Polytex, Fase II, 7 andar N, Macau
Tel: 2870 1830 Fax: 2870 1630 E-mail: info@kamslitton.com
www.kamslitton.com



The brand new crystal clear handle with different colours truly presents the trendy and luxury design of the cabinet.

特別創新設計的水晶拉手，外觀時尚尊貴、晶瑩剔透，且配有螢綠、明黃、水晶、紋銀、炭灰等多種顏色可供選擇，應用於各類文件櫃，會令您的辦公環境耳目一新。

The modern design of the cabinet well presents a perfect match of style and practicality. The super slimmed outlook derives from a perfect match of the door and main frame in an angle of 45 degree. The inner board of the cabinets' drawers can be rearranged at will so as to meet individual requirements.

彰顯高超製造技術與工藝的超薄櫃身設計，櫃門與櫃身以45°斜邊關閉配合，精美細緻，完美無瑕。每款儲物櫃的分層間格可隨意調整，有如度身訂做般體貼您的不同需要。



Hanger function.
掛衣功能。



Pen box.
筆盒配置。



File classify storage.
文件分類儲存管理。



Rail and safety lock.
路軌與安全鎖設置。



Unique door-closing design.
獨特的閉合設計。



All rights reserved. No part of this publication can be reproduced. This product is patented, no replication is allowed. All measurements are in mm. Subject to modification without prior notice due to continuous product development. Please inquire for the branch company.

